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Pitanje postavljeno Visokom sudbenom i tužiteljskom vijeću BiH: “Je li Visoko sudbeno i 

tužiteljsko vijeće poduzelo određene mjere povodom objavljivanja inkriminiranih snimki koje 

su bile na raspolaganju Tužiteljstvu i Sudu u Brčkom (četiri audiozapisa prisluškivanih 

telefonskih razgovora bivšeg gradonačelnika Dragana Paića i predsjednika Osnovnog suda 

Brčko Distrikta Jadranka Grčevića) i je li Visoko sudbeno i tužiteljsko vijeće ikada nadziralo 

postupak provođenja posebnih istražnih radnji, postupak uništavanja materijala dobivenog 

provođenjem posebnih istražnih radnji i obavještavanja osoba o poduzetim radnjama prema 

Zakonu o kaznenom postupku i ako je provođen nadzor, kakvi su njegovi rezultati? 
 


